

Ref: 812/02/02/1/1306054

09/05/2013

External Circular **تعميم خارجي**

Information Notice to Companies Issuing Food Vehicles Permits

تصاريح مقطورات نقل الأغذية والدراجات النارية

To:

1. Tamam
2. Tawasul
3. Tasjeel
4. Alshirawi
5. Alwasel

➔ This is an effort to ensure and to improve the vehicle inspection & permit issuing services in line with RTA Requirement*:
The trailer transporting foodstuff is defined as follows:

1. This is considered as consisting of two units; one is trailer and second one is the driving unit.
2. Each of these units shall have separate Vehicle Registration from RTA as a pre-requisite requirement before issuing any Food Vehicle Permit to these trailers.
3. No Company shall deliver any kind of foodstuff without having DM permit in the Emirate of Dubai.
4. No company shall accept any food delivery until this is being transported in an approved van having valid permit.
5. Legal action shall be taken against violating vehicles according to the provision of the Local Order No. 11/2003.
6. This memo is effective from the date of issuance.

إلى جميع الشركات التي تصدر تصاريح لسيارات نقل الأغذية في إمارة دبي وهي:

1. تمام
2. تواصل
3. تسجيل
4. الشيراوي
5. الوصل

➔ بهدف ضمان وتحسين عملية فحص المركبات وإصدار التصاريح الخاصة بها، بحيث تتماشى مع متطلبات هيئة الطرق والمواصلات يرجى الالتزام بما يلي:

1. تعرف المقطورة بأنها وحدة نقل مكونة من جزئين هما القاطرة والمقطورة. وكل وحدة من هذه الوحدات يجب أن تحصل على نموذج تسجيل منفصل من هيئة الطرق والمواصلات.
2. لا يحق لأي شركة نقل أي نوع من أنواع المواد الغذائية من غير الحصول على موافقة وتصريح من بلدية دبي.
3. يجب على المؤسسات الغذائية عدم استلام أي أغذية مودة إليها بوسائل نقل غير مصرح بها.
4. يجب أن تكون وسيلة النقل بحالة جيدة ونظيفة.
5. سيتم التعامل مع الشركات المخالفة وفق القوانين والإجراءات المعتمدة لدى البلدية.
6. يتم العمل بهذا التعميم من تاريخ صدوره.

محمد شريف
إدارة الرقابة الغذائية
EXPO 2020
دبي، الإمارات العربية المتحدة
DUBAI, UNITED ARAB EMIRATES
محافظة مرشدة



نسخة من
مدير إدارة الرقابة
غذائية

ص.ب.: 67 دبي، إ.ع.م. هاتف: +971 4 221 5555 ، فاكس: +971 4 224 6666
P.O.Box : 67 DUBAI, U.A.E, Tel.: +971 4 221 5555, Fax: +971 4 224 6666
E-mail: info@dm.gov.ae, Website: www.dm.gov.ae

رؤيتنا: بناء مدينة متميزة تتوفر فيها استدامة رفاهية العيش ومقومات النجاح
Our Vision : Creating an excellent city that provides the essence of success and comfort of sustainable living.